
ZAPISNIK 
Broj: 6 

 
 
 Voñen na 6. sednici Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo, održanog dana, 
22.12.2009. sa početkom u 19:00 časova. 
 Sastanku prisustvovali sledeći članovi Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo: 
Pušić Zoran, Tatomirov Zoran, Vlahović Ljubomir, Vujanić Ljubinko, Glavaški Branislav, 
Radojčin Robert, Detki Robert, Popov Vlastimir, Erdeg Ferenc, Jakšić Mirjan, Kečkeš 
Slavica, Rakić Milan, Rauški Dragan, Rakazov Mirjan, Isakov Milorad, Belić Dragan, Grujić 
Dragiša, sekretar mesne zajednice Saša Vojnović, šef knjigovodstva Mesne zajednice 
Ljubinka Ilkić i zapisničar Stokić Saša. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
2. Izveštaj Komisije za sport 
3. Usvajanje završnog računa Mesne zajednice Novo Miloševo 
4. Usvajanje programa rada Mesne zajednice za 2010. godinu 
5. Izveštaj o budućim raodvima na vodovodu iz sredstava Slovakaida 
6. Donošenje odluke o radovima na vašarištu, radi njegove registracije 
7. Rešavanje prispelih molbi 
8. Razno 

 
Predsednik je pozdravio prisutne i pročitao dnevni red. Ljubomir Vlahović je 

predložio da se 4. tačka dnevnog reda, izveštaj Komisije za sport, bude 2. tačka, jer je 
trebala biti obrañena na prethodnom Savetu. Svi članovi Saveta su podržali izmenjeni 
dnevni red. 
 
Tačka 1. -  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
 

- Zapisnik sa prethodne sednice usvojen jednoglasno. 
 

Tačka 2. -  Izveštaj Komisije za sport 
 

- Milan Rakić, predsednik Komisije za sport je podneo detaljan izveštaj ove komisije. 
Izneo je da su neki zadaci podeljeni članovima Komisije, kao na primer praćenje 
konkursa na internet prezentacijama i učestvovanje na istim. Izneo je problem 
prostora koji bi mogli da koriste sportska društva. dodao je da ima ideja o osnivanju 
novih sprtskih klubova. 

- Dragiša Grujić je izneo ponudu za osnivanje ragbi kluba.  
 

 
Tačka 3. -  Usvajanje završnog računa Mesne zajednice Novo Miloševo 
 

- članovi Saveta su u metarijalu dobili detaljan izveštaj zavšnog računa mesne 
zajednice Novo Miloševo za 2009. godinu. Ilkkić Ljubinka, šef računovodstva mesne 
zajednice Novo Miloševo je detaljno upoznala Savet sa stavkama iz završnog 
računa i odgovovarala na pitanja članova Saveta. 



- Završni račun je usvojen sa 10 glasova za i 7 uzdržanih glasova. 
 
Tačka 4. -  Usvajanje programa rada Mesne zajednice za 2010. godinu 
 

- članovi Saveta su u materijalu dobili program rada Mesne zajednice za 2010. 
godinu. 

- sekretar je  upoznao Savet sa stavkama plana mesnog samodorpinosa. 
- predlog podržan jednoglasno. 

 
 
Tačka 5. -  Izveštaj o budućim raodvima na vodovodu iz sredstava Slovakaida 
 

- sekretar je izneo razvoj situacije o budućim radovima na vodovodu iz sredstava 
Slovakaida. Rekao je da će se raditi od Beodre, prema Karlovu, iz razloga 
podzemnh voda. Izneo je detaljno koje će ulice biti urañene.  

 
Tačka 6. -  Donošenje odluke o radovima na vašarištu, radi njegove registracije 
 

- Predsednik je upoznao Savet sa sadašnjim stanjem na vašarištu i uzurpiranjem od 
strane Madžarac Dragana o čemu postoji i foto dokumentacija sa uviñaja organa 
policije. Predložio je da se izvrše radovi na vašarištu  i preduzmu koraci za njegovu 
registraciju. 

- Predlog podržan jednoglasno. 
 
Tačka 7. - Rešavanje prispelih molbi 
 

- sekretar je pročitao molbu crkvenih opština za finansijsku pomoć za nadoknadu 
troškova (za dečije paketiće) organizovanja svetog Save. Ovaj predlog je podržan 
jednoglasno. 

- sekratar je pročitao molbu Virag Mihalja, za finansijsku pomoć, a za potrebe boravka 
majke, sa bolesnom ćerkom, Virag Nelom u Beogradu u bolnici. Predložio je iznos 
od 25.000,00 dinara. Savet je ovaj predlog podržao jednoglasno. 

- sekretar je pročitao molbu za finansijku pomoć Doma penzionera za normalan rad 
udruženja. Predložen je iznos od 10.000,00 dinara mesečno uz uslov da se prostor 
Doma penzionera ne naplaćuje političkim strankama i ostalim organizacijama 
prilikom većih okupljanja. Predlog podržan jednoglasno. 

- sekretar je pročitao inicijativu dece osnovne škole, koji pohañaju grañansko 
vaspitanje, učesnici projekta „Grañanin“, za izgradnju biciklističke staze. Sekretar je 
izneo da će se pokušati da preduzme korake za izradu projekta za baciklističke 
staze.  

- sekretar je pročitao molbu Radisava Simića za pokretanje pravne procedure za 
davanje u zakup parcela 11156 i 11157 (u Guvništu) na period od 99 godina za 
podizanje zaštitnog šumskog pojasa. Ovaj predlog je podržan jednoglasno. 

- sekretar je pročitao molbu Osnovne škole „Dr. ðorñe Joanović“ Novo Miloševo za 
finansijsku pomoć u iznosu u 100.000,00 dinara za potrebe nabavke opreme za 
ureñenje prostora za odmor i opremu za celodnevni boravak dece. Ovaj predlog je 
podržan jednoglasno. 

- sekretar je pročitao molbu Banatskog kulturnog centra za mesečno finansiranje u 
inosu od 30.000,00 dinara. Predlog podržan jednoglasno. 



- sekretar je pročitao molbu za redovno finansiranje KUD-a „Teodor Pavlović“ u 
iznosu od 30.000,00 mesečno. Predlog podržan jednoglasno. 

- sekretar je izneo potrebu finansiranja rada gradskog hora „BiK“ koji vodi Dudaš 
Karolina, sa iznosom od 10.000,00 dinara mesečno. Predlog podržan jednoglasno. 

- sekretar je pročitao pismo o namerama firme „Neptun inženjering“ iz Novog Sada, a 
koji se odnosi na izgradnju gerontološkog centra u Novom Miloševu. Predlog se 
odnosi na udelu u objektu koji bi se izgradio, gde bi bilo potrebno osnivanje novog 
preduzeća koje bi se bavilo tim poslovima. Predlog sekretara je da se ovaj predlog 
ustupi advokatima da daju svoje mišljenje da li je ovaj predlog zakonski izvodljiv. 
Ovakav predlog je podržan jednoglasno.  

 
Tačka 8. -  Razno 
 

- Dragan Belić je izneo mišljenje da zbog lošeg stanja u našoj pošti, treba pokrenuti 
inicijativu da se pošta renovira i reorganizuje te time poveća ekspeditivnost. Predlog 
podržan jednoglasno. 

- Ljubomir Vlahović je izneo problematiku zatrpavanja atmosferskih kanala i šahtova. 
Naveo je nekoliko primera u mestu. 

- Tatomirov Zoran je izneo prblematiku ne postojanja atmosferskog kanala u ulici 
Mare Pajić od glavne ulice do Arkadije Popov. 

- Erdeg Ferenc je ponovo izneo problematiku nove divlje deponije smeća na 
jezerskom putu. 

 
 
 

Sednica Saveta okončana u 21:22 časova. 
 
 
  zapisničar              Predsednik 
Stokić Saša                        Saveta MZ  
                 Zoran Pušić s.r. 


